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Formannskapet 02.05.2022:

Behandling:
1. Brekke Jakobsen (Ap) leste med fryd programmet for Sommergøy og spurte om hvor aktive de
frivillige har vært?
Hva med sårbare barn og tilbud til de for å inkludere de i aktiviteter og kanskje hjelpe de til å få
sommerjobb?
Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte.
Formannskapet ønsker notat eller orientering i neste møte.

2. Nilsen (H)
Han hadde vært på møte om områdeplan for fastlandet på Oasen og gav ros til saksbehandlerne fra
kommunn som hadde orientert der. I den forbindelse tok en fra salen kontakt og opplyste om et stort
rotteproblem i et bofellesskap i Kjellesvikvegen. Vedkommende har hatt kontakt med grunneier av
grunnmuren og vedkommende sa at det ikke var lov å rive denne grunnmuren.
Rådmannen følger opp.

3. Grønningen (Sp)
Viste til en sak som er nevnt på sosiale medier om en ung gardbruker som vil bygge ny løe, men som
fikk avslag på grunn av at det var for lang veg til nærmeste brannkum. Noen som kan se på det?
Rådmannen følger opp.

FSK- 050/22 Vedtak:
Spørsmål tatt til etteretning.


